



**RETURN OFFERS TO :**  
**RETOURNER LES OFFRES À :**  
Bid Receiving - Réception des soumissions:

Correctional Service Canada (CSC) – Service  
correctionnel Canada  
Correctional Services of Canada / Service  
Correctionnel du Canada,  
Ontario Region / Region de l'Ontario,  
445 Union Street / 445 rue Union,  
Kingston, Ontario, Canada.  
K7L 4Y8

Attention :  
Danielle Murdoch  
4537135

**AMENDMENT TO THE REQUEST FOR  
STANDING OFFER  
MODIFICATION DE LA DEMANDE  
D'OFFRE À COMMANDES**

Regional Master Standing Offer (RMSO)  
Offre à commandes maître régionale (OCMR)

**Proposal to: Correctional Service Canada**

The referenced document is hereby revised; unless  
otherwise indicated, all other terms and conditions of the  
Solicitation remain the same.

**Proposition à: Service Correctionnel du  
Canada**

Ce document est par la présente révisé; sauf indication  
contraire, les modalités de l'invitation demeurent les  
mêmes.

**Comments — Commentaires :**

THIS DOCUMENT CONTAINS A SECURITY  
REQUIREMENT – CE DOCUMENT COMPORTE DES  
EXIGENCES RELATIVES À LA SÉCURITÉ.

**Issuing Office – Bureau de distribution**

Correctional Service Canada (CSC)  
Correctional Services of Canada / Service  
Correctionnel du Canada,  
Ontario Region / Region de l'Ontario,  
445 Union Street / 445 rue Union,  
Kingston, Ontario, Canada.  
K7L 4Y8

<b>Title — Sujet:</b> <b>Psychological Risk Assessments/ Évaluations des risques psychologiques</b>	
<b>Solicitation No. — N°. de l'invitation</b> <b>4537135</b>	
<b>Solicitation Amendment No. – No. de la modification à l'invitation</b> <b>001</b>	<b>Date:</b> <b>November 1, 2023</b> <b>1 novembre, 2023</b>
<b>GETS Reference No. — N°. de Référence de SEAG</b>	
<b>Solicitation Closes — L'invitation prend fin</b> <b>at /à : 1400hrs -</b> <b>On / Le : Monday, November 6, 2023</b> <b>Lundi, 6 novembre, 2023</b>	<b>Time Zone</b> <b>Fuseau horaire</b> <b>ET</b>
<b>Delivery Required — Livraison exigée :</b> See herein – Voir aux présentes	
<b>F.O.B. — F.A.B.</b> Plant – Usine:                      Destination:                      Other-Autre:	
<b>Address Enquiries to — Soumettre toutes questions à:</b> <b>Danielle Murdoch</b> <b>Danielle.murdoch@csc-scc.gc.ca</b>	
<b>Telephone No. – N° de téléphone:</b> <b>343-422-4831</b>	<b>Fax No. – N° de télécopieur:</b>
<b>Destination of Goods, Services and Construction:</b> <b>Destination des biens, services et construction:</b> Multiple as per call-up Multiples, selon la commande subséquente.	
<b>Instructions: See Herein</b> <b>Instructions : Voir aux présentes</b>	



**Request for Standing Offer (RFSO) Amendment 001 is issued to:**

1. Extend the closing date of the RFSO;
  2. Respond to questions 1 through 2 received the during the solicitation period;
  3. Amend the Proposed Basis of Payment;
- 

**1. The Solicitation Closing date identified on page one (1) of the RFSO has been extended:**

Delete: **Solicitation Closing** date, Friday, November 3, 2023 at 1400hrs ET; and

Insert: The following, new **Solicitation Closing** date, **Monday November 6, 2023 at 1400hrs ET.**

**2. Questions and Answers 1 through 2:**

*Question 1: Does CSC intend on awarding to multiple bidders?*

*Answer 1: No, the Standing offer will be awarded to one bidder.*

*Question 2: Can a company bid more than one resource?*

*Answer 2: Yes, more than one resource can be proposed but they all must meet the criteria.*

**3. Amend the Proposed Basis of Payment:**

Delete: Proposed Basis of Payment in its entirety; and

Insert: The following, new Proposed **Basis of Payment:**



**ANNEX B  
PROPOSED BASIS OF PAYMENT**

The Contractor will be paid in accordance with the following Basis of Payment for Work performed pursuant to the Contract. The inclusion of volumetric data in this document does not represent a commitment by Canada that Canada's future usage of the services described will be consistent with this data.

**1.0 Contract Period (From November 20, 2023, to November 19, 2026)**

**1.1 Professional Fees**

For the provision of services, the Contractor shall be paid all inclusive firm hourly rate(s) below in the performance of this Contract, HST or GST extra.

	<b>RESOURCE NAME</b>	<b>QUOTED ALL-INCLUSIVE PRICE PER RISK ASSESSMENT REPORT (in Cdn \$)</b>	<b>Level of Effort (Estimated Number of risk assessment reports)</b>	<b>Total (in Cdn \$)</b>
		<b>A</b>	<b>B</b>	<b>C= A x B</b>
1.1	Psychological Risk Assessments	\$ _____ <b>(less 5% for virtual applied)</b>	Maximum of 150 assessments (approx. 50 per year).	\$ _____
1.2	CSC Board of Investigation/ Offender Grievance Process	\$ _____	six hours of billable time (approx. 2 hours per year).	\$ _____
Total				\$ _____

**2.0 Cost Reimbursable Expenses**

- 2.1** Canada will not accept any travel and living expenses for:
- a. Work performed at the Institution indicated under Annex A, Statement of Work, 3. Objective;
  - b. Any travel between the Contractor's place of business and the Institution; and
  - c. Any relocation of resources required to satisfy the terms of the Contract. These expenses are included in the all-inclusive hourly rates specified in this annex.

**3.0 HST or GST**

- 3.1** All prices and amounts of money in the contract are exclusive of Goods and Services Tax (GST) or Harmonized Sales Tax (HST), as applicable, unless otherwise indicated. The GST or HST, whichever is applicable, is extra to the price herein and will be paid by Canada.
- 3.2** The estimated HST or GST of \$ \_\_\_\_\_ is included in the total estimated cost shown on page 1 of this Contract. The estimated GST or HST to the extent applicable will be incorporated into all invoices and progress claims and shown as a separate item on invoices and progress claims. All items that are zero-rated, exempt, or to which the GST or HST does not apply, are to be identified as such on all invoices. The Contractor agrees to remit to Canada Revenue Agency (CRA) any amounts of GST or HST paid or due.

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.



La modification 001 à la demande d'offres à commandes (DOC) est émise pour:

1. Proroger la date de clôture de la DOC;
2. Répondre aux questions 1 à 2 reçues au cours de la période d'invitation; et,
3. Modifier le Base de paiement proposée.

---

**1. La date de clôture de la période d'invitation à soumissionner identifiée sur la page un (1) de la DOC a été prorogée:**

**Supprimer:** la date de clôture le vendredi, 3 novembre, 2023; et,

**Insérer:** La nouvelle date de clôture de la période d'invitation : lundi, 6 novembre, 2023 à 1400hrs ET.

**2. Questions et réponses 1 à 2:**

*Question 1: Le SCC a-t-il l'intention d'attribuer l'offre à plusieurs soumissionnaires?*

*Réponse 1: Non, l'offre à commandes sera attribuée à un seul soumissionnaire.*

*Question 2: Une entreprise peut-elle soumissionner pour plusieurs ressources?*

*Réponse 2: Oui, plus d'une ressource peut être proposée, mais elles doivent toutes répondre aux critères.*

:

**3. Modifier le base de paiement proposée:**

**Supprimer:** le Base de paiement proposée dans son intégralité; et

**Insérer:** Le nouvel le Base de paiement proposée qui suit:



## ANNEXE B BASE DE PAIEMENT PROPOSÉE

L'entrepreneur sera payé selon les modalités de paiement suivantes pour le travail effectué dans le cadre du contrat. L'inclusion de données volumétriques dans ce document ne représente pas un engagement de la part du Canada que son utilisation future des services décrits dans la demande de soumissions correspondra à ces données.

### 1.0 Période du contrat (Du 20 novembre 2023 au 19 novembre, 2026)

#### Honoraires professionnels

Pour la prestation des services décrits à l'Annexe A – Énoncé des travaux, l'entrepreneur sera payé le taux horaire ferme tout inclus ci-dessous dans le cadre du présent contrat, TVH ou TPS en sus.

	NOM DE LA RESSOURCE	PRIX TOUT COMPRIS PAR RAPPORT D'ÉVALUATIO N DU RISQUE (en \$ CA)	Niveau d'effort (estimation du nombre de rapports d'évaluation du risque)	Total (en \$ CA)
		A	B	$C = A \times B$
1.1	Évaluations des risques psychologiques		Maximum 150 évaluations (50 par an).	
1.2	CSC Board of Investigation/ Offender Grievance Process		6 heures de temps facturable (2 par an).	
	Total			

#### 2.0 Frais remboursables

- 2.1 Le Canada n'acceptera aucuns frais de déplacement et de subsistance pour :
- (a) le travail effectué à l'établissement indiqué à l'article 3, Objectif, de l'Annexe A, Énoncé des travaux;
  - (b) tout déplacement entre le lieu d'affaires de l'entrepreneur et l'établissement; et
  - (c) réinstaller des ressources pour répondre aux conditions du contrat. Ces frais sont compris dans les taux horaires tout compris précisés dans la présente annexe.

#### 3.0 Taxes applicables

- (a) Dans l'offre à commandes, tous les prix et toutes les sommes ne comprennent pas les taxes applicables, selon le cas, à moins d'indication contraire. Les taxes applicables s'ajoutent au prix mentionné et seront payées par le Canada.
- (b) Le montant estimé des taxes applicables de \_\_\_\_\_ \$ est compris dans le coût total estimé qui figure à la page 1 de la présente offre à commandes. Les taxes applicables seront comprises dans toutes les factures et dans toutes les demandes d'acomptes à titre d'article distinct. Tous les articles détaxés ou exemptés, ou auxquels les taxes ne s'appliquent pas, devront apparaître ainsi sur toutes les factures. L'offrant accepte de verser à l'Agence du revenu du Canada (ARC) le montant des taxes applicables acquittées ou exigibles.

TOUTES LES AUTRES MODALITÉS RESTENT LES MÊMES.